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Referat fra afdelingsbestyrelsesmØde i afdeling 
-j7 -

Dato Den22.O2.22 Deltagere Søren, Bente og Jytte

lnviterede Søren, Bente, Lisa, Roland og
Jytte

Fraværende Lisa og Roland

Emne Uddybning af emnet/beslutning Ansvarlig

Godkendelse af referat
fra sidste møde

Referat godkendt.

Tilbud fra Domi Bolig, referat fra bestyrelsesmøder
udsendes til beboerne i afd. 37 på mail.:
Bestyrelsen har vedtaget at sige Ja Tak, beboerne er
orienteret. Referat opsættes desuden på opslagstavlen.

Udkast til ny Husordens-vedligeholdelses-
rådighedsregelment er modtaget fra Domi.:
Bestyrelsen arbejder med ovennævnte og udkastet skal

godkendes på afdelingsmødet i september .

Beboerhenvendelser før hvert bestyrelsesmØde:
afskaffes, da der ikke møder nogen op.

Nyt fra formanden-info mØde

S6ren, Bente og Jytte deltog i info møde for formænd og

repræsentantskabsmedlemmer d. 9,12.2A2L.

Temaerne var Boligsocial indsats i samarbejde rned

Odder Kommune samt Afdelingsbestyrelsens arbejde i

fremtiden.
For at fremme den sociale trivsel blandt Domis's beboer
i Odder afdelingerne, har man i samarbejde med Odder
kommune ansat en beboerkonsulent.
For at fremme aktiviteter i de enkelte afdelinger, og
afdelingerne imellem. Hvis man som beboer har en god

ide'kan man kontakte lben Baadsgaard (tlf .21,664213lr
eller tage kontakt til afdelingsbestyrelsen, I

nyhedsbrevet'inside Domi'som ligger på Domi's
hjemmeside, kan man læse mere om infomødet.
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Regnskab- rådighedsbeløb :

Der er modtaget regnskab over rådighedsbeløbet for år
202L, dette blev gennemgået og godkendt.

Der lavet et velkomstbrev sammen med en velkomstgave

til nye beboer, denne velkomsthilsen vil der til næste

møde komme nye input til.

Storskra ld:

Hvis alle beboer ville sorterer og sætte tingene ordenligt,
ville der kunne spares penge på de 'Grønne mænd'

Næste møde aftales når vi har en dato for
bygningsgennemgang.


